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SAMENVATTING 
Vergadering van de Statencommissie Bestuur, Financi ën en Economie 
 
Woensdag 21 januari 2009 
 
 
U kunt de agendavoorstellen en de ingezonden brieven, evenals de samenvattingen, via het 
DocumentVindSysteem (DVS) inzien op de website van de provincie onder het volgende 
adres: www.drenthe.nl/provincialestaten 
 
De lijst met toezeggingen tot en met de vergadering van 21 januari 2009 is als bijlage opge-
nomen bij deze samenvatting. 
 
 
 
Aanwezig:   
A.G.H. Peters (CDA) (voorzitter) 
M.A.M. Berends (PvdA) 
H.H. van de Boer (VVD) 
mevrouw A. Dekker-van het Hof (SP) 
A. Huizing (PvdA) 
S. de Jong (CDA) 
A. Kerstholt (VVD)  
H. Klaver (CDA) 
J. Langenkamp (GroenLinks) 
T.S. Medemblik (ChristenUnie) 
mevrouw A.H. Mulder (CDA) 
P.H. Oosterlaak (SP) 
E.R. Veenstra (PvdA) 
A. Wendt (ChristenUnie) 
 
mevrouw J. Stapert, commissiegriffier 
 
Voorts aanwezig de leden van GS: 
H. Baas (ChristenUnie) 
R.W. Munniksma (PvdA) 
J.H. Bats (VVD) 
 
Voorts aanwezig namens de Noordelijke 
Rekenkamer: 
G.B. Nijhuis, voorzitter college  
Th. v.d. Zee, senior onderzoeker 
 

Afwezig: 
W.A.R. Boer (PvdA) 
G J.Udding (VVD) 
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1. Opening en vaststelling van de agenda 
De voorzitter opent de vergadering om 14:00 uur en de agenda wordt ongewijzigd vastgesteld. 

 
2. Verslag vergadering 10 december 2008 en de lijst  van toezeggingen 
Verslag n.a.v.: 
De SP verzoekt om de toezegging op blz. 27, excel-sheet t.b.v. de RSP-projecten, alsnog op te ne-
men in de lijst met toezeggingen en de passage dat de excel-sheet al is verzonden te schrappen. 
Gedeputeerde Bats zegt toe  dat álle informatie in het statenstuk wordt verwerkt. Dinsdag 27 januari 
a.s. bespreekt GS dit statenstuk in diezelfde week wordt de informatie aan PS toegezonden (behan-
deling in statencommissie BFE: 11 maart 2009). 
Lijst van toezeggingen  
Toezeggingen korte termijn: no. 4, 5 en 6, worden afgevinkt. Op verzoek van gedeputeerde Bats 
wordt toezegging no.3 verplaatst naar de lange termijn. Gedeputeerde Bats zegt toe  dat de in-
spreekster en vragensteller mevrouw Jonker hiervan op de hoogte zal worden gesteld. 
 
Zie voor de wijze van afdoening en de stand van zaken van de nog openstaande toezeggingen de 
bijgewerkte lijst die als bijlage bij de samenvatting is gevoegd. 
 
Het verslag wordt vastgesteld. 

 
3. Ingekomen stukken 
De lijst met ingekomen stukken wordt conform vastgesteld. 
 
De fractie van de VVD verzoekt om de brief van GS van 11 december 2008 over Sensor Universe; 
provinciale bijdrage INCAS3 te betrekken bij statenstuk 2009-364; Voortgang Kennis Werkt (BFE 11 
maart 2009). 
De fracties van de VVD en de PvdA verzoeken om de brief van GS van 15 januari 2009 over het sub-
sidieverzoek Hoogeveen revitalisering bedrijventerrein De Wieken, te betrekken bij de brief van GS 
over de start project Kansen voor de Zuidas (BFE 11 maart 2009). 
De PvdA verzoekt ook om deze brief te betrekken bij de motie over zuid-west Drenthe en geeft aan 
met nóg een motie te komen over het zuid westen van de provincie (zie ook punt 6e). 
De fractie van de VVD verzoekt om de brief van GS van 14 januari 2009 over kwaliteitshandvest 
dienstverlening provincie Drenthe te betrekken bij agendapunt 9 van deze vergadering; uitvoering 
motie Europaloket (punt 6c).  
 
De fractie van de VVD verzoekt om agendering van de brief van SER Noord-Nederland van 8 januari 
2009 over het anticiperen op de mogelijke gevolgen van de kredietcrisis. Agendering zal plaatsvinden 
in de statencommissie BFE van 11 maart 2008. 
 
4. Rondvraag 
Er wordt geen gebruik gemaakt van de rondvraag.  
 
5. IPO-aangelegenheden 
De heer Klaver heeft schriftelijk verslag gedaan namens de Drentse leden van ALV-IPO, van de bij-
eenkomst op 18 december 2008. De hierin genoemde adviezen worden door de fracties overgeno-
men. De adviezen worden in overleg met de statengriffier verder uitgewerkt.  
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6. Statenstukken/brieven 
 
6a. Brief van de Noordelijke Rekenkamer van 5 decem ber 2008; rapport ‘Inkoop bij de provin-
cie Drenthe’ 
Inhoud: Het rapport, opgesteld op verzoek van Provincie Staten, gaat in op de wijze waarop de pro-
vincie haar doelstellingen in het kader van het project inkoop tot uitvoering brengt. De Noordelijke 
Rekenkamer adviseert verdere professionalisering van de inkoopfunctie. GS kan zich in het rapport 
vinden en heeft inmiddels verdere stappen gezet.  
 
De heer Nijhuis (NRK) geeft een korte toelichting op het rapport. De conclusie van het rapport is dat 
niet is vast te stellen dat sprake is van een doelmatige inkoop. De bezuinigingstaakstelling is niet on-
derbouwd. De NRK is blij dat GS de aanbevelingen heeft overgenomen en hiermee verder gaat. De 
taak van de NRK is om het lerende vermogen te bevorderen. 
De heer van der Zee (NRK) beantwoordt een aantal technische vragen. 
 
Samenvattende reactie van de fracties 
Alle fracties hebben waardering voor het opgestelde rapport. Zij vragen in meerderheid hoe GS de 
aanbevelingen vorm wil geven en op welke termijn. Eveneens willen de fracties weten wanneer het 
aangekondigde plan provinciale inkoop 2009 zal verschijnen. De term duurzaamheid wordt ook een 
aantal malen genoemd in relatie tot inkoop. Wat zijn de dringende en motiverende redenen om af te 
wijken van de inkoopregels? De genoemde cultuuromslag; wat is dat en wanneer zijn hier resultaten 
van te verwachten? Kan de term goedkoop adequaatst niet worden ingevoerd? En waarom niet te 
streven naar een hogere plaats op de benchmarking. Kan de bezuiniging van 400.000 euro niet wor-
den aangescherpt.  
Nu 25% van de begroting inkoop betreft, is een strakkere handhaving van regels en procedures on-
ontbeerlijk aldus de VVD. Is GS een andere mening toegedaan dan overweegt de VVD een motie in te 
dienen. Meer detailinformatie is noodzakelijk om een goede afweging te kunnen maken aldus de SP. 
Het CDA wil aan de provinciale criteria m.b.t. de inkoop toevoegen dat ook regionale MKB bedrijven 
moeten worden betrokken 
 
De reactie van het college van GS op hoofdlijnen wordt als volgt verwoord:  
Bij inkoop is de rechtmatigheid nauwgezet toegepast, slechts in een enkel geval is afgeweken van de 
regels. Aan doelmatigheid wordt volop gewerkt. Er is zeker een ambitie bij GS om hoger in de bench-
marking te komen. Er is gekozen om geen centrale inkoopfunctie in te stellen, maar de verantwoorde-
lijkheid zo laag mogelijk in de organisatie neer te leggen. De inkoopadviseur wordt bijgestaan door 
een inkoop- kennis en adviesteam. Er is wel een centraal registratiesysteem, dit werkt voor zover het 
klaar is. Het inkoopplan, het rapport “professioneel inkopen voor 2009 en verder” verschijnt voor de 
zomer van 2009. Meer dan 90% van de leveranciers zijn MKB bedrijven, het gaat om meer dan 1200 
crediteuren. Er is geen behoefte om dit percentage te verhogen. Cultuuromslag is een proces en een 
kwestie van lange adem, er moet meer integraal worden gedacht. Er komt geen toezegging om meer 
detail informatie over de inkoop te verstrekken. 
Vanuit Brussel is hulp nodig om de strikte regels van aanbesteding aan te passen. Ook voor het op-
knippen van projecten willen GS graag medewerking uit Den Haag om de regio tegemoet te komen. 
 
Gedeputeerde statenzeggen het volgende toe : 
Gedeputeerde Baas:  

• Het rapport “professioneel inkopen voor 2009 en verder” wordt bij de Voorjaarsnota 2009 be-
handeld. 

• Het uitdrukken van besparingen in geld, inclusief de consequenties wordt indien mogelijk op-
genomen in dit rapport. 
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• Voldoende en tijdige informatie over het totaal pakket van inkopen wordt verstrekt aan PS. 
  
6b. Brief van gedeputeerde staten van 12 november 2 008 met het Halfjaarrapport 2008 Gro-
ningen Airport Eelde NV 
Inhoud: Het halfjaarrapport geeft inzicht in de ontwikkelingen van Groningen Airport Eelde op het ge-
bied van verkeer en vervoer en het financiële resultaat over het eerste halfjaar van 2008. Tevens is 
een financiële prognose over 2008 opgenomen.   
  
Samenvattende reactie van de fracties 
De fracties van PvdA, CDA, VVD, CU en GL voeren het woord. Het halfjaarrapport wordt door de frac-
ties voor kennisgeving aangenomen. De discussie in het voorjaar over de meerjarenplanning wordt 
met belangstelling afgewacht. 
 
De reactie van het college van GS op hoofdlijnen wordt als volgt verwoord:  
Dit stuk is ook ter kennisname toegestuurd. Het te bespreken document, het meerjarendocument, is in 
december 2008 besproken in de Raad van Commissarissen. Discussie zal plaatsvinden in de staten-
commissie BFE op 11 maart 2009. 
 
6c. Brief van gedeputeerde staten van 13 november 2 008 over de uitvoering motie Europalo-
ket (motie 15) 
Inhoud: Informeren over de uitvoering van motie 15, waarbij een relatie is gelegd met motie 8 (subsi-
diemakelaar) en motie 16 (nieuwe rol van de ambtelijke organisatie op sociaal en cultureel terrein). 
Een interne projectgroep heeft de opdracht gekregen de inrichting van een Drents Europaloket te ver-
kennen. GS streeft ernaar om in de PS-vergadering van 22 april 2009 met een voorstel te komen.     
  
Samenvattende reactie van de fracties 
Met uitzondering van de SP voeren alle fracties het woord. Er is instemming over de brief. Er worden 
enkele korte verhelderende vragen gesteld en opmerkingen gemaakt over het onlangs uitgekomen 
kwaliteitshandvest van de provincie, het peilen van de behoefte bij gemeenten, in hoeverre burgers 
worden betrokken en of organisaties die gericht zijn op de transitie naar kenniseconomie ook worden 
betrokken.  
 
De reactie van het college van GS op hoofdlijnen wordt als volgt verwoord:  
Het onderzoek is afgerond, inclusief de behoeftevraag die aan gemeenten is gesteld en wordt waar-
schijnlijk op 27 januari behandeld door GS. Daarna wordt het toegezonden aan de staten, een maand 
eerder dan toegezegd. Het kwaliteitshandvest wordt bij alle documenten van de provincie gebruikt. 
Burgers worden niet heel specifiek betrokken. Het citaat over de burgers is afkomstig uit het college-
programma.  
 
6d. Brief van gedeputeerde staten van 3 december 20 08 met het voorstel uitwerking motie 14: 
onderbesteding 
Inhoud: Met deze brief geeft GS aan uitvoering te willen geven aan de drie aanbevelingen van de Re-
kenkamer Oost-Nederland. Bij verwachte onderbesteding van meer dan € 500.000,- dan wel 10% van 
het totaal der lasten per programma zal een toelichting volgen in de diverse rapportages. Zij adviseert 
motie 14 breder in te steken: niet alleen financiële insteek maar ook in te steken op realisatie van de 
beleidsdoelen en de uitvoering van het voorgenomen beleid.  
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Samenvattende reactie van de fracties 
Met uitzondering van GL stemmen de fracties van harte in met het voorstel. De uitwerking is meer dan 
in de motie is gevraagd. Het CDA vraagt de fracties of zij zich kunnen vinden in een evaluatie van 
deze punten bij de begroting van 2011. De fracties stemmen hiermee in. 
GL heeft moeite om de definitie extra inkomsten ook te gebruiken bij onderbesteding. Het gaat om het 
goed inschatten van de in- en uitgaven. Hoe komt het dat we dat niet goed kunnen? 
 
De reactie van het college van GS op hoofdlijnen wordt als volgt verwoord:  
Begroten gaat ook over de inschatting van de komsten en ook daar kan sprake zijn van onderbeste-
ding. In een politiek proces is het meest belangrijke hoe de uitgaven worden geraamd en of de doel-
stelling is gehaald. Het college kan instemmen met het evalueren op een redelijke termijn. Voor de 
verantwoording tussentijds moeten de bestaande documenten worden gebruikt. 
 
Gedeputeerde staten zeggen het volgende toe : 
Gedeputeerde Munniksma: Een evaluatie van de afspraken inzake onderbesteding op termijn, gekop-
peld aan tussentijdse verantwoording met behulp van de bestaande documenten. 
 
 
6e. Brief van gedeputeerde staten van 16 december 2 008 over recente financiële ontwikkelin-
gen 
Inhoud: De brief geeft inzage in de recente financiële ontwikkelingen. De prognose in de tweede be-
stuursrapportage over 2008 blijkt achterhaald, door externe ontwikkelingen. Aangekondigd wordt het 
voornemen om te komen tot een voorverkenning bij de relaties binnen de provincie om vorm te geven 
aan de aanpak van de huidige onderbesteding.  
  
Samenvattende reactie van de fracties 
Met uitzondering van de SP voeren alle fracties het woord. 
De fracties kunnen zich vinden in de brief van GS. Daarnaast komen nog een aantal onderwerpen 
naar voren waarbij de PvdA aankondigt met een motie te komen (PS 4/2) ter invulling van de vrijko-
mende middelen uit de fusie EDON/PMG en te besteden aan de ontwikkelingen in Hoogeveen en 
Meppel. De CU wil juist niet vrijkomende middelen direct een bestemming geven. Geïnformeerd wordt 
naar de hardheid van de inkomsten uit het provinciefonds, de opbrengst van de motorrijtuigenbelas-
ting en de in de brief genoemde voorverkenning onder relaties binnen de provincie.  
Het CDA stelt voor om het onderwerp kredietcrisis voorlopig als vast agendapunt op te nemen en daar 
o.a. te bespreken hoe het staat met de aanjaagprojecten. De overige fracties gaan hierin mee.  
 
De reactie van het college van GS op hoofdlijnen wordt als volgt verwoord:  
Hardheid van cijfers is moeilijk te geven. Er is veel turbulentie in de financiële wereld, het is moeilijk 
vooruit te kijken. De septembercirculaire blijft in stand maar zal worden aangevuld met nieuwe circulai-
res voor 2010 e.v. Uit de nasleep van de fusie EDON/EPD blijkt dat de provincie hiervoor ongeveer 9 
miljoen euro ontvangt. Aandacht wordt gevraagd voor het fonds grote projecten en de RSP financie-
ring die nog niet rond is. In de bestuursrapportage wordt nader ingegaan op motorrijtuigenbelasting. 
Hij stelt op korte termijn een informeel overleg voor met de commissie BFE, om te kijken wat er (finan-
cieel) speelt en hoe hier slim op kan worden ingespeeld.  
Het merendeel van de commissie stemt hier mee in. 
 
Gedeputeerde staten/de voorzitter zeggen het volgen de toe : 
Gedeputeerde Munniksma zegt toe op korte termijn een informele bijeenkomst met de commissie te 
beleggen over de huidige financiële situatie en hoe hier mee om te gaan. 
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De voorzitter zegt toe het verzoek van de commissie om het onderwerp financiële kredietcrisis als vast 
onderdeel op te nemen in de agenda, voor te leggen aan het Presidium. 
 
6f. Brief van gedeputeerde staten van 10 december 2 008 over gevolgen kredietcrisis 
Inhoud: het informeren van PS over relevante nationale ontwikkelingen en de stand van zaken wat 
betreft het treasurybeleid en over de stappen die door de provincie Groningen in de tussenliggende 
periode zijn genomen.  
  
Samenvattende reactie van de fracties 
De fracties kunnen zich vinden in deze brief van het college. Opmerkingen worden gemaakt over mo-
gelijke vertraging in projecten en de aanscherping van het treasurybeleid. De SP memoreert dat des-
kundigen deze gevolgen al wel hebben zien aankomen.  
 
De reactie van het college van GS op hoofdlijnen wordt als volgt verwoord:  
GS zullen PS op de hoogte blijven houden van problemen die zijn ontstaan door beleggingen gedaan 
door de provincie Groningen bij de bank in IJsland. Projecten die naar voren kunnen worden gehaald 
zijn die projecten die ook gemakkelijk kunnen worden opgestart. GS willen tegemoet komen aan het 
naar voren halen van deze projecten. De boeggolf van projecten is in belangrijke mate gefinancierd. 
 
6g. Brief van gedeputeerde staten van 13 januari 20 09 over mogelijke overname van Essent 
door RWE 
Inhoud: het informeren van PS over de mogelijke overname van Essent door RWE.      
  
Samenvattende reactie van de fracties 
Alle fracties zijn ontstemd over de te late informatie van de provincie Groningen over de voorgenomen 
overname van Essent door RWE. Zij voelen zich in dezen niet goed door de buurprovincie vertegen-
woordigd. Diverse vragen worden aan het college gesteld. Waarom is niet gekozen voor een minder-
heidsprivatisering zoals bij NUON, in hoeverre was GS verrast door de overname, moet gekozen wor-
den voor de miljoenen voor de Drentse burgers of juist principieel weigeren omdat het om een nuts-
voorziening gaat. Maar is weigeren nog mogelijk? En als de aandelen worden verkocht moeten die 
dan opnieuw worden belegd of juist aangewend voor (grote) projecten. Is de splitsingwet al doorge-
voerd of wordt dat alleen maar geroepen. Is er een overzicht van die aandeelhouders die al hebben 
ingestemd. Hoe zit het met de centrale van Essent in Erica en is er duidelijkheid over het al dan niet 
gebruiken van kernenergie door RWE. Wie is eigenaar van welke leidingen? 
De SP heeft landelijk een actie opgestart om de verkoop aan RWE tegen te houden. Deze fractie 
overweegt om een motie in te dienen dat het onwenselijk is om de aandelen van een nutsbedrijf te 
verkopen.  
 
De reactie van het college van GS op hoofdlijnen wordt als volgt verwoord:  
GS werden verrast door het moment van het bericht van de overname. Niet de overname zelf, die was 
al in juni 2008 aangekondigd. De positie van Drenthe is altijd een kleine geweest. Ja of nee zeggen 
tegen de overdracht is nog mogelijk. Kleine aandeelhouders hebben zich verenigd in noord en zuid. 
Bewust is destijds niet aangeschoven bij de aandeelhouderscommissie die geheimhouding oplegde. 
De grote aandeelhouders hebben uitgesproken vóór 1 juli 2009 een besluit te nemen over de overna-
me. Het is verstandig om alle nu gestelde vragen in éénmaal te beantwoorden. In de loop van februari 
volgt een notitie. In maart en mogelijk ook in april kan hierover in de statencommissie BFE worden 
gesproken.  
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Gedeputeerde staten zeggen het volgende toe : 
Gedeputeerde Munniksma: Medio/eind februari wordt een notitie naar de staten verzonden over de 
mogelijke overname van Essent door RWE waarin alle in- en outs worden vermeld en beantwoord. In 
maart en mogelijk ook in april 2009 volgt dan de discussie in de statencommissie BFE.  
 
7. Mededelingen 
Er zijn geen mededelingen gedaan. 
 
8. Sluiting 
De volgende vergadering zal plaatsvinden op 11 maart 2009. 
De vergadering wordt gesloten om 18:25 uur. 
 
 
 
Vastgesteld in de vergadering van de statencommissie Bestuur, Financiën en Economie van 11 maart 
2009. 
 
 
 
 , voorzitter 
 
 
 
 , commissiegriffier 
 



Bijgewerkt 23/01/09 

 

Lijst van toezeggingen Statencommissie Bestuur, Fin anciën en Economie 
(tot en met statencommissievergadering van 21 januari 2009 bijgewerkt) 

 
 
Nr 

 
Datum 
toezegging 

 
Korte termijn (binnen 3 maanden) 

 
Wijze van 
afdoening 

 

√ 

1. 28-05-2008 
SC BFE 

De heer BAAS zegt toe dat de vragen over eventuele 
negatieve gevolgen van het doorschuiven van projec-
ten bij Wegen en Kanalen schriftelijk zullen worden 
beantwoord. 

Memo d.d. 
22-01-2009 √ 

2. 05-11-2008 
SC BFE 

De heer BAAS zegt toe dat hij de vraag over het in-
houdelijk beantwoorden van de vraag over de be-
stemmingsplannen door zal geleiden naar gedepu-
teerde Haarsma. 

Memo d.d. 
19-01-2009 √ 

3. 10-12-2008 
SC BFE 

De heer MUNNIKSMA zegt toe dat het college de sta-
ten via een brief op de hoogte zal stellen van de geld-
stromen die nog voor het einde van het jaar van exter-
ne partners te verwachten zijn en dat het college in het 
vervolg in de aanbiedingsbrief bij de begroting de ge-
volgen van de septembercirculaire zal aangeven.  

Brief d.d. 
16-12-2008  
en behan-
deling in 
statencie. 
BFE 21-01-
09  

√ 

4. 10-12-2008 
SC BFE 

De heer BATS zegt toe te zullen nagaan waar de ge-
meenten in het kader van de programmalijn WOK mee 
bezig zijn. Hij zal bovendien de wethouder van Aa en 
Hunze nogmaals wijzen op de boodschap waarmee 
die naar Brussel is gestuurd.  
 

Schriftelijke 
reactie volgt 
binnenkort.  

 

5. 21-01-2009 
SC BFE 

De heer BATS zegt toe dat alle informatie over de RSP 
projecten in een statenstuk wordt verwerkt, dat PS in 
week 5 zulllen ontvangen. Behandeling in BFE op 11 
maart 2009.  

  

6. 21-01-2009 
SC BFE 

De heer MUNNIKSMA zegt toe op korte termijn een 
informele bijeenkomst met de commissie BFE te willen 
beleggen over de huidige financiële situatie n.a.v. de 
kredietcrisis.  

  

7. 21-01-2009  
SC BFE 

De VOORZITTER van de commissie zegt toe het 
voorstel om de financiële kredietcrisis als vast onder-
deel op te nemen op de agenda, te bespreken in het 
Presidium. 

  

8. 21-01-2009 
SC BFE 

De heer MUNNIKSMA zegt toe in februari een notitie 
aan PS te verzenden over de mogelijke overname van 
Essent door RWE, waarin alle ‘ins en outs’ worden 
vermeld en beantwoord. Hierop volgt in maart/april de 
discussie in de statencommissie BFE.  

  

   
Lange termijn 
 

  



Bijgewerkt 23/01/09 

 

1. 26-09-2007 
SC BFE 

Mevrouw KLIP zegt toe dat zij bij de commissie terug-
komt als er meer duidelijkheid is over het verloop van 
het onderzoek naar organisatie van en toezicht op de 
WMD en dat de termijn van de zittingsduur van de 
gedeputeerde in de RvC gekoppeld zal worden aan de 
duur van het onderzoek. 

  

2. 26-09-2007 
SC BFE 

De Commissaris v.d. Koningin zegt toe dat wanneer de 
discussie over de ontwerp-Wet op de veiligheidsregio’s 
is uitgekristalliseerd, hij de staten een notitie zal stu-
ren, waarin is aangegeven wat de consequenties zijn 
voor de nieuwe wettelijke positie van de 
CvdK/gedeputeerde staten. 

Gedepu-
teerde 
Munniksma 
komt bin-
nenkort met 
reactie. 

 

3. 16-04-2008 
SC BFE 

De heer BATS zegt toe dat zodra projecten van Coe-
vorden in het kader van RSP concreet zijn, de staten 
die krijgen voorgelegd. 

Behande-
ling in sta-
tencie. BFE 
11-03-2009 

 

4. 25-06-2008 
PS 

De heer BAAS zegt toe dat het college zo mogelijk na 
het zomerreces de staten een stuk zal aanbieden met 
een onderbouwing van zijn standpunt met betrekking 
tot de aandelen Essent.  

Zie ook 
statencie. 
BFE 21-01-
2009, en 
ook korte 
termijn toe-
zegging nr. 
8 

√ 

5. 05-11-2008 
SC BFE 

De heer BAAS zegt toe de vraag van de inspreekster 
mevrouw Jonker over de bijdrage aan Vliegveld Eelde 
(GAE) voor de statenvergadering van 12 november 
2008 schriftelijk te zullen beantwoorden.  

In afwach-
ting van de  
uitspraak 
Europese 
Commissie; 
Mw. Jonker 
wordt op de 
hoogte ge-
steld.  

 

6. 21-01-2009 
SC BFE 

De heer BAAS zegt toe dat het rapport “professioneel 
inkopen voor 2009 en verder” bij de Voorjaarsnota 
2009 kan worden behandeld. Het uitdrukken in geld 
van besparingen incl. de consequenties wordt indien 
mogelijk hierin opgenomen. PS ontvangt voldoende en 
tijdige informatie over het totaalpakket van inkopen.  

  

7. 21-01-2009 
SC BFE 

De heer MUNNIKSMA zegt toe dat een evaluatie van 
de afspraken over onderbesteding bij de begroting 
voor 2011 kan worden behandeld. Tussentijdse ver-
antwoording gebeurt obv bestaande documenten.  

  

   
Moties 
 

  

M1 19-03-2008  Steeds vooraf informeren van PS over de toedeling 
van middelen uit het Drents Stimuleringsfonds. Met 
daarbij aangegeven voor welke projecten binnen 1 jaar 
opnieuw financiering uit het Stimuleringsfonds zal wor-
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den gevraagd. Prioritering van projecten is een keuze 
van PS. 

M14 
VVD 
CDA 

25-06-2008  
(PS) 

PS verzoeken GS om: 
- de aanbevelingen vanuit de rapportage van de 

Rekenkamer Oost-Nederland van april 2008 
betreffende oorzaken en beïnvloedingsmoge-
lijkheden van onderbesteding over te nemen; 

- (Verwachte) onderbestedingen van meer dan 
€ 500.000 dan wel 10% van het totaal der las-
ten per programma in de diverse rapportages 
(bestuursrapportages, jaarcijfers) toe te lichten 
conform het in hoofdstuk 3 van de rapportage 
aanbevolen model.  

Behandeld 
in statencie. 
BFE 21-01-
2009 

√ 

M4 
VVD 
PvdA 
CDA 
GL 
CU 

12-11-2008  PS dringen er bij het college op aan: 
1. De gemeente Meppel niet te belasten met de 

financiering van het opwaarderen van de keer-
sluis bij Zwartsluis tot schutsluis; 

2. De provinciale dekking te halen uit dat deel 
van de reserve verkeer&vervoer (6 miljoen) 
dat zal worden overgeheveld naar het Stimule-
ringsfonds Drentse Projecten  

Zal in Voor-
jaarsnota 
2009 terug-
komen 

 

M3 
SP 

12-11-2008 PS verzoeken GS voorstellen te doen voor het opne-
men van de Balkenende-norm in de subsidievoor-
waarden 

In overleg 
met nieuwe 
gedepu-
teerde fi-
nanciën 
afhandelen. 

 

 


